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Tauragės regiono plėtros tarybos kolegijos partnerių grupės (toliau – Partnerių grupė) posėdis 

vyko nuotoliniu būdu per Microsoft Teams platformą. 

Posėdžio data – 2025 m. sausio 29 d. 

Posėdžio pradžia – 10 val. 

Posėdžio pirmininkas – Rimantas Dapkus, Lietuvos pramoninkų konfederacijos atstovas. 

Posėdžio sekretorė – Gina Ulinskienė, Tauragės regiono plėtros tarybos vyriausioji specialistė. 

Posėdyje dalyvavo Partnerių grupės nariai: 

1. Rimantas Dapkus, Lietuvos pramoninkų konfederacijos atstovas; 

2. Marius Jucikas, Lietuvos darbdavių konfederacijos atstovas; 

3. Rūta Misevičienė, Lietuvos Respublikos žemės ūkio rūmų atstovė; 

4. Aivaras Skarbalius, Lietuvos prekybos, pramonės ir amatų rūmų asociacijos atstovas; 

5. Laimutė Gudavičienė, Nevyriausybinių organizacijų tarybos atstovė; 

6. Laura Mėlinavičienė, Nevyriausybinių organizacijų tarybos atstovė; 

7. Lukas Petraitis, Lietuvos profesinių sąjungų konfederacijos atstovas. 

Posėdyje nedalyvavo: Violeta Kasnauskaitė, Nevyriausybinių organizacijų tarybos atstovė, 

Inga Karbauskienė, Lietuvos profesinių sąjungų „Sandrauga“ atstovė; Vaida Kiselienė, Lietuvos 

profesinių sąjungų konfederacijos atstovė, Nijolė Meilutienė, Nevyriausybinių organizacijų tarybos 

atstovė, Arūnas Stasiūnas, Nacionalinės bendruomeninių organizacijų tarybos atstovas. 

Kiti posėdžio dalyviai: 

1. Asta Levickaitė, Tauragės regiono plėtros tarybos ekspertė; 

2. Gina Ulinskienė, Tauragės regiono plėtros tarybos vyr. specialistė. 

 

Kvorumas yra – posėdyje dalyvavo 7 iš 12 Partnerių grupės narių, atstovaujama kiekviena 

iš Tauragės regiono plėtros tarybos kolegijos darbo reglamento1 (toliau – Reglamentas) 110.1 

papunktyje nurodytų interesų grupių. 

 
1 Tauragės regiono plėtros tarybos kolegijos darbo reglamentas, patvirtintas Tauragės regiono plėtros tarybos steigiamojo 

susirinkimo 2020 m. gruodžio 23 d. sprendimu Nr. 3 (Tauragės regiono plėtros tarybos visuotinio dalyvių susirinkimo 

2021 m. spalio 6 d. sprendimo Nr. DS-6 redakcija) 



Kvietimas į Partnerių grupės posėdį kartu su posėdžio darbotvarke ir darbotvarkėje nurodytų 

klausimų svarstymui reikalingais dokumentais, vadovaujantis Reglamento 128 p., Partnerių grupės 

nariams išsiųstas elektroniniu paštu 2025 m. sausio 24 d.  

 

Rimantas Dapkus pradėjo posėdį, pristatė posėdžio dalyvius, informavo, kad posėdyje 

dalyvauja 7 iš 12 Partnerių grupės narių, konstatavo, kad kvorumas yra ir kad posėdyje atstovaujama 

kiekviena iš Reglamento 110.1 papunktyje nurodytų interesų grupių, supažindino su posėdžio 

darbotvarke, pasiūlė pritarti. Pateiktai posėdžio darbotvarkei pritarta bendru Partnerių grupės narių 

sutarimu. 

Rimantas Dapkus informavo, kad, vadovaudamosi Reglamento 129 punkto nuostatomis, 

Partnerių grupės narės Inga Karbauskienė, Lietuvos profesinių sąjungų „Sandrauga“ atstovė ir Vaida 

Kiselienė, Lietuvos profesinių sąjungų konfederacijos atstovė, el. paštu iš anksto informavo, kad 

negalės dalyvauti posėdyje, ir pateikė savo nuomonę pateiktu darbotvarkės klausimu, supažindino su 

pateiktais siūlymais: 

Inga Karbauskienė: papildyti Tauragės regiono plėtros plano įgyvendinimo ataskaitos 3 

lentelę siūlymu „Įtraukti į meno mokyklos dėstomų disciplinų sąrašą mokymą – supažindinimą su 

meno (teatro, muzikos, dailės, architektūros) istorija, mokymą – paaiškinimą, kaip reikėtų vertinti 

meno kūrinius. Supratimas apie tai praplėstų meno mokinių kultūrinį akiratį.“ 

Vaida Kisielienė: papildyti Tauragės regiono plėtros plano įgyvendinimo ataskaitos 3 lentelę 

siūlymu „Tauragės „Aušros“ progimnazijos aplinkos ir prieigų sutvarkymas. Reikėtų atnaujinti 

krepšinio aikštelę, kur moksleiviai pertraukų metu galėtų saugiai žaisti, įrengti žaidimų aikštelę, kad 

moksleiviai galėtų pertraukų metu kuo daugiau leisti laiko lauke. Taip pat yra sudėtinga privažiuoti, 

nes aplinkinės gatvės neasfaltuotos. Nėra sutvarkyta automobilių stovėjimo aikštelė. Trūksta 

apšvietimo mokyklos prieigose.“ 

 

DARBOTVARKĖ:  

1. 2022–2030 m. Tauragės regiono plėtros plano įgyvendinimo ataskaitos projektas. 

 

1.SVARSTYTA. 2022–2030 m. Tauragės regiono plėtros plano įgyvendinimo ataskaitos 

projektas. 

Pranešėja Asta Levickaitė pristatė informaciją apie Tauragės regiono plėtros plano 

įgyvendinimą. Pristatyme buvo nagrinėjami esami pasiekimai ir numatomi veiksmai tolimesnei 

plėtros strategijai, siekiant sėkmingo regiono plėtros plano įgyvendinimo.  

Klausimus pranešėjai pateikė: R. Dapkus, M. Jucikas. 



Išklausyti posėdžio dalyvių pasiūlymai, diskutuota apie el. paštu pateiktus pasiūlymus dėl 

ataskaitos 3 lentelės papildymo. Rimantas Dapkus siūlo pritarti parengtam ataskaitos projektui, o 3 

lentelę papildyti nurodant šias problemas: 

Problema/problemos 

priežastis 

Sprendžiama iš dalies 

/ Nesprendžiama 

Komentaras 

Tinkamos kvalifikacijos ir 

specialybių žmogiškųjų 

išteklių trūkumas 

Nesprendžiama Reikalingas finansavimas stiprinti 

profesinį ugdymą regione, gerinti 

infrastruktūrą ir finansuojant naujų 

mokymo programų diegimą 

Nepakankamas finansavimas 

neformaliojo švietimo 

įstaigoms tiek infrastruktūrai, 

tiek ir neformaliojo švietimo 

programų plėtrai 

Sprendžiama iš dalies Neformaliojo švietimo įstaigose 

trūksta infrastruktūros ir naujų ugdymo 

programų (viešojo sektoriaus ir 

nevyriausybinių organizacijų, 

vykdančių neformaliojo švietimo 

programas) 
Nepakankama švietimo ir sporto 

įstaigų infrastruktūra, inventorius 
Nesprendžiama Finansavimo apribojimai 

 

Balsavo: „už“ – 7, „prieš“ – 0. 

 

NUTARTA. Pritarti parengtai 2022–2030 m, Tauragės regiono plėtros plano įgyvendinimo 

ataskaitai su nurodytais papildomais siūlymais. 

 

 

Posėdžio pirmininkas Rimantas Dapkus 

 

 

Posėdžio sekretorė Gina Ulinskienė 


